

**Cognyte ကုမ္ပဏီရဲ့ မြန်မာနိုင်ငံကလုပ်ငန်းကို ရာဇဝတ်ကြောင်းဆိုင်ရာစုံစမ်းစစ်ဆေးဖို့
လျှောက်ထားတဲ့ကိစ္စအပေါ် အမြန်ဆုံးဆက်ပြီး ဆောင်ရွက်ဖို့ အစွရေးရှေ့နေချုပ်ကို
JFM တောင်းဆို**

မြန်မာနိုင်ငံမှာ လူသားမျိုးနွယ်အပေါ် ကျူးလွန်တဲ့ ရာဇဝတ်မှုတွေမှာ အားပေးကူညီနေတယ်လို့ သံသယ ရှိတဲ့အတွက် လုံခြုံရေးနည်းပညာ စတော့အိတ်ချိန်းတစ်ခုဖြစ်တဲ့ NASDAQ စာရင်းဝင် အစွရေး ထောက်လှမ်းရေးနည်းပညာကုမ္ပဏီ Cognyte Software Ltd ၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနဲ့ နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာနတို့က တာဝန်ရှိသူတွေရဲ့ လုပ်ရပ်တွေအပေါ် ရာဇဝတ်ကြောင်းအရ စုံစမ်းစစ်ဆေးဖို့ လျှောက်ထားလွှာတစ်စောင်ကို အစွရေးရှေ့နေချုပ်ဆီ တင်သွင်းတိုင်ကြားထားပါတယ်။

အဲဒီ စုံစမ်းစစ်ဆေးဖို့ လျှောက်ထားလွှာဟာ ၂၀၂၀ တုန်းက နိုင်ငံပိုင်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းဖြစ်တဲ့ မြန်မာ့ ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း (MPT) ကို “ပုံသေအချက်အလက် တရားဝင်ကြားဖြတ်ဖမ်းယူတဲ့ နည်းပညာဂိတ် တစ်ခု” တင်သွင်းပေးရတဲ့ တင်ဒါကို Cognyte ကုမ္ပဏီ ရခဲ့တာနဲ့ ပတ်သက်ပါတယ်။ အဲဒီ နည်းပညာဂိတ်ကို မြန်မာစစ်တပ်က ရသွားရင် တက်ကြွလှုပ်ရှားသူတွေ၊ သတင်းထောက်တွေနဲ့ နိုင်ငံရေးသမားတွေရဲ့ ဖုန်းခေါ် တာတွေကို ကြားဖြတ်နားထောင်နိုင်ပြီး အဲဒီကတဆင့် စစ်တပ်ကျူးလွန်တဲ့ နိုင်ငံတကာရာဇဝတ်မှုတွေကို အားပေး ကူညီတာဖြစ်မယ်ဆိုတာကို သိလျက်နဲ့ ပေးခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီတုန်းက မြန်မာပြည်သူတွေကို စစ်တပ်က စောင့်ကြည့်ထောက်လှမ်းတာကနေ ကာကွယ်ပေးမယ့် ဘေးဆီးရန်ကာ အစီအစဉ်တွေ မရှိသေး ပါဘူး။

လျှောက်ထားလွှာမှာ

- Cognyte ကုမ္ပဏီ၊ အစွရေးကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနဲ့ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနတို့ရဲ့ တာဝန်ရှိသူ တွေဟာ မြန်မာစစ်တပ်က ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်တဲ့ ရာဇဝတ်မှုတွေ ကျူးလွန်နေတာကို သိလျက်နဲ့ မြန်မာစစ်တပ်အတွက် စောင့်ကြည့်ထောက်လှမ်းရေး ကိရိယာတွေကို ရောင်းချပေးခဲ့တာဟာ လူသားမျိုးနွယ်အပေါ် ကျူးလွန်တဲ့ ရာဇဝတ်မှုတွေကို အားပေးကူညီနေတာဖြစ်ကြောင်း အခိုင်အမာ ပြောပါတယ်။
- သက်ဆိုင်ရာပုဂ္ဂိုလ်တွေကို အစွရေးရာဇသတ်ကြီးဥပဒေအရ တရားစွဲဆိုဖို့ တောင်းဆိုထားပါတယ်။

- သက်သေ အထောက်အထားတွေ ဖုံးကွယ်တာ၊ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုအပေါ် အနှောင့်အယှက်ပေးတာတွေကို ရှောင်နိုင်ဖို့ Cognyte ကုမ္ပဏီ၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနဲ့ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနတို့ရဲ့ ရုံးတွေမှာ ရှိတဲ့ သက်ဆိုင်ရာစာရွက်စာတမ်းတွေကို ချက်ခြင်းသိမ်းဆည်းဖို့ အစွဲရေးအာဏာပိုင်တွေကို တောင်းဆိုထားပါတယ်။

အဲဒီ စုံစမ်းစစ်ဆေးဖို့ လျှောက်ထားလွှာကို အစွဲရေးနိုင်ငံသား ၆၀ ကျော်ရဲ့ ကိုယ်စား တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ Eitay Mack က ဇန်နဝါရီ ၂ ရက်နေ့မှာ အစွဲရေးရှေ့နေချုပ် Gali Baharav-Miara ထံ လျှောက်ထားခဲ့ပြီး၊ လျှောက်တဲ့သူတွေထဲမှာ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌဟောင်းဖြစ်တဲ့ Avraham ("Avrum") Burg၊ ထင်ရှားတဲ့ ပညာရပ်ဆိုင်ရာပါမောက္ခ Eva Illouz ၊ ပါမောက္ခ Ruth HaCohen Pinczower နဲ့ လူ့အခွင့်အရေး တက်ကြွလှုပ်ရှားသူတွေ ပါဝင်ပါတယ်။

အစွဲရေးရှေ့နေချုပ်အနေနဲ့ အဲဒီ စုံစမ်းစစ်ဆေးဖို့ လျှောက်ထားလွှာအပေါ် အမြန်ဆုံး တုန့်ပြန် အရေးယူဆောင်ရွက်ဖို့ JFM က တောင်းဆိုပါတယ်။

Cognyte ရဲ့ မြန်မာနိုင်ငံတင်ဒါကို Justice For Myanmar က ထုတ်ပြန်ထားတဲ့ လျှို့ဝှက်ပေါက်ကြားလာတဲ့ စာရွက်စာတမ်းတွေမှာ ထုတ်ဖော်ခဲ့ပါတယ်။

တရားမဝင် အာဏာသိမ်းကြိုးပမ်းမှုနောက်ပိုင်း စစ်အုပ်စုဟာ လူပေါင်း ၂၇၀၀ ကျော်ကို သတ်ဖြတ်မှု၊ လူပေါင်း ၁၂၅၀၀ ကျော်ကို ဥပဒေမဲ့ဖမ်းဆီးပြီး မျိုးစုံညှဉ်းပမ်းနှိပ်စက်တာ၊ လူသားမျိုးနွယ်အပေါ် ကျူးလွန်တဲ့ ရာဇဝတ်မှုတွေကို ပံ့ပိုးကူညီတဲ့ ဒစ်ဂျစ်တယ်လက်နက်တိုက်ကို တည်ဆောက်မြှင့်တင်ခဲ့ပါတယ်။

၂၀၂၁ ခုနှစ် မြန်မာနိုင်ငံလူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ အစီရင်ခံစာမှာ အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဌာနက “စစ်အစိုးရဟာ အွန်လိုင်းထောက်လှမ်းရေးကတစ်ဆင့် ပုဂ္ဂလိကအီလက်ထရွန်းနစ်ဆက်သွယ်တာတွေကို ပုံမှန် စောင့်ကြည့်နေကြောင်း၊ စစ်အစိုးရက ဒီမိုကရေစီရေးထောက်ခံသူတွေကို ထောက်လှမ်းစောင့်ကြည့်နေတဲ့ အကြောင်း ထုတ်ပြန်ထားတဲ့ အစီရင်ခံစာတွေ အများအပြားရှိနေပြီး၊ အဲဒီ စောင့်ကြည့်ထောက်လှမ်းတဲ့ နည်းပညာကို စစ်တပ်ဟာ အာဏာသိမ်းကြိုးပမ်းမှုမတိုင်မီက ဝယ်ယူထားခဲ့တာ တွေ့ရှိခဲ့တယ်လို့ ဖော်ပြထားပါတယ်။

MPT ကို စစ်အုပ်စုက ထိန်းချုပ်ထားပြီး၊ ဂျပန်နိုင်ငံစုံစီးပွားရေးလုပ်ငန်း KDDI နဲ့ Sumitomo Corporation တို့နဲ့ ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်နေပါတယ်။

ရာဇဝတ်မှု စုံစမ်းစစ်ဆေးဖို့ တိုင်ကြားချက်အပြင်၊ မြန်မာနိုင်ငံကို ကြားဖြတ်ဖမ်းယူကိရိယာတွေ တင်ပို့ ရောင်းချဖို့ Cognyte ကုမ္ပဏီကို ချထားပေးတဲ့ ပို့ကုန်နဲ့ ဈေးကွက်ရှာဖွေရေးလိုင်စင်တွေကို ချက်ခြင်း ပယ်ဖျက်ဖို့ တောင်းဆိုထားတဲ့ ပေးစာတစ်စောင်ကိုလည်း အစွရေးကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနရဲ့ ပို့ကုန် ထိန်းချုပ်ရေးအေဂျင်စီ (DECA) ဆီကို ပေးပို့ထားပါတယ်။

အရင်က Verint Systems အမည်နဲ့ လုပ်ကိုင်တဲ့ Cognyte ကုမ္ပဏီဟာ တောင်ဆူဒန်အပါအဝင် နာမည်ဆိုးနဲ့ ကျော်ကြားတဲ့ အာဏာရှင်တွေအတွက် စောင့်ကြည့်ထောက်လှမ်းရေးနည်းပညာကို ရောင်းချ ခဲ့တဲ့ သမိုင်းကြောင်းရှိပြီး၊ ဒီကုမ္ပဏီကို Facebook ကလည်း ပိတ်ထားပါတယ်။ ပြီးခဲ့တဲ့လက နော်ဝေနိုင်ငံရဲ့ လူမှုဖူလုံရေးပြည်သူ့ရန်ပုံငွေက လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ စိုးရိမ်စရာတွေ ရှိနေတဲ့အတွက် Cognyte ကုမ္ပဏီ ကို ဖယ်ထုတ်ဖို့ ဆုံးဖြတ်ခဲ့ပါတယ်။

Cognyte ကုမ္ပဏီရဲ့ မိတ်ဖက် မြန်မာကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်တဲ့ ခိုင်သစ္စာကုမ္ပဏီရဲ့ ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူဟာ ကုမ္ပဏီခွဲ တစ်ခုဖြစ်တဲ့ Bamar Pte Ltd. ကတစ်ဆင့် မြန်မာစစ်တပ်ရဲ့ စစ်လက်နက်ဝယ်တာတွေမှာ ပွဲစားအဖြစ် ဆောင်ရွက်တဲ့အကြောင်း Justice For Myanmar အနေနဲ့ မကြာသေးမီက တွေ့ရှိဖော်ထုတ်ထားပါတယ်။ ခိုင်သစ္စာကုမ္ပဏီဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ ရက်သတ္တပတ်တွေက Cognyte ကုမ္ပဏီကို သူ့ရဲ့ ရောင်းချသူနဲ့ မိတ်ဖက် အဖြစ် သူတို့ရဲ့ ဝဘ်ဆိုဒ်မှာ ဖြည့်စွက်ရေးသားခဲ့ပါတယ်။

Justice For Myanmar ရဲ့ သတင်းရင်းမြစ်တစ်ခုအရ ခိုင်သစ္စာကုမ္ပဏီဟာ စစ်တပ်က အာဏာသိမ်း ကြိုးပမ်းမှုနောက် ရှစ်လကျော်အကြာ ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလမှာ Cognyte ကုမ္ပဏီဆီကနေ ငွေပေးချေမှု တကြိမ် လက်ခံရရှိခဲ့ပါတယ်။

၂၀၁၈ ခုနှစ်မှာ ရှေ့နေ Eitay Mack က မြန်မာနိုင်ငံကို လက်နက်တင်ပို့ခဲ့ကြပြီး ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်တဲ့ ရာဇဝတ်မှုတွေကို အားပေးကူညီနေကြတဲ့ အစွရေးနိုင်ငံသားတွေကို ရာဇဝတ်ကြောင်းအရ စုံစမ်းစစ်ဆေး ဖို့ အလားတူ တင်သွင်းတိုင်ကြားခဲ့ပြီး၊ ၂၀၂၂ ခုနှစ်မှာ မြန်မာစစ်လက်နက်ပွဲစား ဒေါက်တာထွန်းမင်းလတ်နဲ့ သူ့ရဲ့လုပ်ငန်းစုဖြစ်တဲ့ Star Sapphire Group နဲ့ အစွရေးလက်နက်ကုမ္ပဏီတွေ အရောင်းအဝယ်လုပ်ကြ တာတွေမှာ အကျင့်ပျက်ခြစားမှုတွေ ရှိ မရှိ ရာဇဝတ်ကြောင်းအရ စုံစမ်းစစ်ဆေးပေးဖို့ တောင်းဆိုတဲ့ လျှောက်ထားလွှာတွေ တင်သွင်းပြီးနောက် အခု ရာဇဝတ်ကြောင်းဆိုင်ရာ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုတစ်ရပ် လုပ်ဆောင်ဖို့ လျှောက်ထားလွှာ တင်သွင်းခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။

၂၀၁၈ ခုနှစ် တိုင်ကြားချက်နဲ့ပတ်သက်ပြီး ရာဇဝတ်ကြောင်းအရ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှု မလုပ်တာကို Justice For Myanmar အနေနဲ့ စိုးရိမ်ပူပန်ပြီး၊ ရာဇဝတ်ကြောင်းအရ စုံစမ်းစစ်ဆေးဖို့အတွက် အရှိန်မြှင့်လုပ်ဆောင်ဖို့ တောင်းဆိုပါတယ်။

Justice For Myanmar ရဲ့ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ မရတနာမောင်က “Cognyte ကုမ္ပဏီနဲ့ အစွဲအရာရှိ တွေကို ရာဇဝတ်ကြောင်းအရ စုံစမ်းစစ်ဆေးဖို့ တိုင်ကြားချက်က လူသားမျိုးနွယ်အပေါ် ကျူးလွန်တဲ့ ရာဇဝတ်မှုတွေမှာ မြန်မာစစ်တပ်က အသုံးပြုတဲ့ စောင့်ကြည့်ထောက်လှမ်းရေးစွမ်းရည်ကို အစွဲအရာက အကူအညီပေးခဲ့တဲ့ လုပ်ရပ်အပေါ် အရေးတကြီး မေးခွန်းထုတ်စရာတွေ ဖြစ်လာစေပါတယ်။

“MPT နဲ့ Cognyte ကုမ္ပဏီရဲ့ စာချုပ်ကို ရိုဟင်ဂျာတွေအပေါ် မြန်မာစစ်တပ်ရဲ့ လူမျိုးတုံးသတ်ဖြတ်မှု ကျူးလွန်ပြီးတဲ့ကာလနောက်ပိုင်း၊ မြန်မာပြည်သူတွေအတွက် စစ်တပ်ရဲ့ စောင့်ကြည့်ထောက်လှမ်းမှုကနေ ကာကွယ်ပေးဖို့ ဘေးဆီး ရန်ကာ အစီအစဉ်တွေ ရှိမနေတဲ့ အခြေအနေမှာ လုပ်ဆောင်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။

“အစွဲအရာရှိတွေအနေနဲ့ Cognyte ကုမ္ပဏီရဲ့ မြန်မာနိုင်ငံက စီးပွားရေးလုပ်ငန်းကို အတည်ပြုပေးခဲ့တာက လက်သင့်မခံနိုင်ဖွယ် ကိစ္စရပ်ဖြစ်ပြီး၊ အဲဒီစီးပွားရေးလုပ်ငန်းကို စစ်တပ်က အာဏာသိမ်းကြိုးပမ်းမှု နောက်ပိုင်း ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ခဲ့တာလည်း ဖြစ်ပါတယ်။

“မြန်မာစစ်တပ်ကို စစ်လက်နက်တွေနဲ့ စစ်ဘက်-အရပ်ဘက် နှစ်မျိုးသုံးပစ္စည်းတွေ ရောင်းချခွင့်ပေးခဲ့ပြီး၊ နိုင်ငံတကာရာဇဝတ်မှုတွေကို အားပေးကူညီခဲ့တဲ့ အစွဲအရာရှိတွေနဲ့ Cognyte ကုမ္ပဏီက တာဝန်ရှိသူ တွေကို မဖြစ်မနေ တာဝန်ခံစေရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

“MPT နဲ့ Cognyte ကုမ္ပဏီရဲ့ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းက သူတို့နဲ့ ပူးတွဲလုပ်ကိုင်သူတွေဖြစ်ကြတဲ့ KDDI နဲ့ Sumitomo Corporation တို့အပေါ် အရေးတကြီး မေးခွန်းထုတ်စရာတွေလည်း ဖြစ်စေပါတယ်။ အဲဒီအဖွဲ့အစည်းတွေဟာ သူတို့ရဲ့ နိုင်ငံတကာလူ့အခွင့်အရေးတာဝန်တွေကို ဖြည့်ဆည်းဖို့ ပျက်ကွက်ထားပါတယ်။

“KDDI နဲ့ Sumitomo Corporation တို့ဟာ မြန်မာစစ်အုပ်စုကို နည်းပညာနဲ့ ငွေကြေးပံ့ပိုးနေတာ အားလုံး ချက်ချင်းရပ်ပစ်ဖို့၊ ဒါမှမဟုတ် တာဝန်ယူမှုရှိရှိနဲ့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတွေ ရုပ်သိမ်းဖို့ ကျမတို့ တောင်းဆိုပါတယ်။

“Cognyte၊ KDDI နဲ့ Sumitomo Corporation တို့မှာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူတွေအနေနဲ့ သူတို့ရဲ့ ဩဇာကို သုံးပြီး၊ စစ်အုပ်စုအတွက် ပံ့ပိုးမှုတွေ လုပ်နေတာ ချက်ချင်းရပ်တန့်ဖို့ အဲဒီကုမ္ပဏီတွေကို ဖိအားပေးသင့်ပြီး၊ မလိုက်နာခဲ့ရင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတွေကို ရုပ်သိမ်းသင့်ပါတယ်။”

“အစိုးရတွေအနေနဲ့ စောင့်ကြည့်ထောက်လှမ်းရေးပစ္စည်းတွေ၊ စစ်လက်နက်တွေနဲ့ ဘဏ္ဍာငွေတွေကို စစ်အုပ်စုကရနေတာ ဖြတ်တောက်ဖို့ ခိုင်သစ္စာကုမ္ပဏီမှာပါဝင်နေတဲ့ လူပုဂ္ဂိုလ်တွေနဲ့ အခြား စစ်တပ် လက်နက်ပွဲစားအားလုံးအပေါ် ဒဏ်ခတ်ပိတ်ဆို့မှုတွေချမှတ်တာတွေ အပါအဝင် ပိုမိုလုပ်ဆောင်ရမယ့် အရာတွေကို အရေးတကြီး လုပ်ဆောင်ရပါမယ်။”

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ Eitay Mack က “အစွဲရေးနိုင်ငံဟာ မြန်မာစစ်တပ် ထူထောင်မှုနဲ့ ဖွဲ့စည်းမှုမှာ စစ်လက်နက်၊ လေ့ကျင့်ရေးနဲ့ စစ်ရေးဆိုင်ရာ အသိပညာတွေပါဝင်တဲ့ စစ်ဘက်အကူအညီတွေ ပေးနေတဲ့ အလွန်အရေးကြီးတဲ့ အခန်းကဏ္ဍကနေ ပါဝင်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီအရာတွေကို မြန်မာစစ်တပ်က တရားမဝင် အာဏာသိမ်းကြိုးပမ်းရာမှာ မြန်မာပြည်သူတွေကို တိုက်ခိုက်ဖို့ ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ အသုံးပြုခဲ့ပါတယ်။”

“အစွဲရေးနိုင်ငံတရားရုံးချုပ်ကို ပေးပို့ခဲ့တဲ့ လက်မှတ်ထိုးတောင်းဆိုစာနဲ့ လူထုနဲ့ မီဒီယာတွေအကြား အကြီးအကျယ် ဝေဖန်မှုတွေကြောင့် ၂၀၁၈ ခုနှစ် အစပိုင်းမှာ အစွဲရေးကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနဲ့ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနတို့က မြန်မာနိုင်ငံကို အစွဲရေးစစ်ဘက် တင်ပို့ရောင်းချမှုအားလုံးကို ရပ်တန့်ဖို့ ဆုံးဖြတ်ခဲ့ပါတယ်။ အစွဲရေး ကာကွယ်ရေးကုမ္ပဏီအားလုံးက သူတို့ရဲ့ လှုပ်ရှားမှုတွေကို အဲဒီနေရာမှာပဲ ရပ်တန့်ခဲ့ပါတယ်။ အခုအချိန်အထိ ဒီလို သိရှိထားပါတယ်။ စာနယ်ဇင်းသမားတွေ၊ လွှတ်တော်အမတ်တွေနဲ့ အခြားလူပုဂ္ဂိုလ်တွေ MOD နဲ့ MFA တို့ကို ဆက်သွယ်မေးမြန်းရာမှာ ထပ်ဖန်တလဲ ကြားရတဲ့အရာတွေ ဖြစ်ပါတယ်။”

“အခု JFM က အစွဲရေးနိုင်ငံရဲ့ MOD နဲ့ MFA တို့ဟာ လိမ်ညာခဲ့တာဖြစ်ကြောင်းနဲ့ နိုင်ငံတကာဥပဒေနဲ့ ကျင့်ဝတ်ပိုင်းဆိုင်ရာတွေထက် မြန်မာစစ်တပ်နဲ့ သူတို့ရဲ့ အကျိုးစီးပွားကိုသာ ဦးစားပေးခဲ့ကြောင်း ဖော်ထုတ်သက်သေပြခဲ့ပါတယ်။”

“အန္တရာယ်ဆိုတာ သီအိုရီနဲ့ တွက်ချက်လို့ မရပါဘူး။ Cognyte ရဲ့ ကြားဖြတ်ဖမ်းယူစနစ်က ဒီမိုကရေစီ တက်ကြွလှုပ်ရှားသူတွေနဲ့ သတင်းထောက်တွေကို စစ်တပ်က အမဲလိုက်နိုင်ဖို့ ကူညီပေးပါတယ်။ Cognyte ရဲ့ ကြားဖြတ်ဖမ်းယူစနစ် အကူအညီနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံထဲမှာ ဘယ်သူမဆို တည်နေရာ ရှာဖွေခံရပြီး၊ ဖမ်းဆီးခံ ရတဲ့ အဖြစ်တွေက အင်မတန် ကြောက်စရာ ကောင်းလှတဲ့ ကြမ္မာဆိုးတွေ ဖြစ်ပါတယ်။”

“Cognyte က မြန်မာနိုင်ငံမှာ လုပ်ငန်းလုပ်ဖို့ သူ့ဘာသာသူ တဦးတည်းလုပ်လို့ရတာမဟုတ်ပါဘူး။ ကုမ္ပဏီရဲ့ ကြားဖြတ်ထောက်လှမ်းတဲ့စနစ် မြန်မာနိုင်ငံကို လွှဲပြောင်းရောင်းချဖို့အတွက် ပို့ကုန်လိုင်စင်တစ်ခု လိုအပ်ပါတယ်။ Cognyte အနေနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံမှာ တင်ဒါ ဝင်ရောက်ဖို့အတွက် အစွရေး MOD နဲ့ MFA ဌာန နှစ်ခုလုံးဆီကနေ ဈေးကွက်ရှာဖွေရေးလိုင်စင်တစ်ရပ် လိုအပ်ပါတယ်။

“ဒါကြောင့်ပဲ Cognyte နဲ့ မြန်မာနိုင်ငံမှာ သူတို့ရဲ့ လုပ်ငန်းကို ခွင့်ပြုခဲ့တဲ့ အစွရေးအရာရှိအားလုံးကို တရားရုံး ပို့ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။”

ပိုမိုသိရှိရန်

ရာဇဝတ်ကြောင်းအရစုံစမ်းစစ်ဆေးရန် လျှောက်ထားလွှာစာသားအပြည့်အစုံကို [ယခုနေရာတွင်](#) ဖတ်ရှုပါ။

DECA သို့ ပေးစာအပြည့်အစုံကို [ယခုနေရာတွင်](#) ဖတ်ရှုပါ။

မြန်မာနိုင်ငံရှိ Cognyte လုပ်ငန်းအကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့၏သတင်းဆောင်းပါးကို [ယခုနေရာတွင်](#) ဖတ်ရှုပါ။

မြန်မာစစ်တပ်၏ ဒစ်ဂျစ်တယ်ဖိနှိပ်မှုနည်းလမ်းများအကြောင်း အသေးစိတ်ကို [ယခုနေရာတွင်](#) ကြည့်ပါ။

Justice For Myanmar သည် မြန်မာနိုင်ငံပြည်သူများအတွက် တရားမျှတမှုနှင့် တာဝန်ခံမှုရရှိရေး လှုပ်ရှားမှုကို လှုံ့ဆော်နေသည့် လျှို့ဝှက်တက်ကြွလှုပ်ရှားသူအုပ်စုဖြစ်ပြီး စစ်ဘက်ဆိုင်ရာစီးပွားရေးကို ရပ်တန့်ရန်နှင့် ဖက်ဒရယ်ဒီမိုကရေစီနှင့် ရေရှည်တည်တံ့သော ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရန် တောင်းဆိုထားသည်။

Justice For Myanmar | media@justiceformyanmar.org
<https://www.justiceformyanmar.org/> | Mirror:
<https://justiceformyanmar.github.io/justiceformyanmar.org/>
<https://twitter.com/justicemyanmar> | <https://www.facebook.com/justiceformyanmar.org/>